
Referat af bestyrelsesmøde i Hjortespring Naturplejeforening den 13. september 2023 

Afbud: Tove, Grethe, Finn, Pernille og Klaus 

Tilstede: Ejnar, Theis, Lone, Kim, Marie, Kristian, Erling og Hans Henrik 

Ordstyrer: Ejnar 

Referent: Marie 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Siden sidst 

Ejnar har en enkelt gang skulle tænde for noget strøm, men ellers intet at bemærke.  

 

3. Indbinding af lam 

Det er snart tid. Lone står for koordineringen med slagteriet og Jerry og Torben. Klaus henter kødet, og Kim 

og Marie støder til ved uddelingen. Lammepatruljen finpudser koordineringen internt.  

Indbindingen er søndag den 8. oktober om formiddagen og udleveringen er onsdag den 11. oktober ml. 

17.00 og 17.30.  

Der er pt. 3,5 lam til salg.  

 

4. Status på kreaturer 

Vi har to nemme folde. Dog er der lidt udfordringer i Vestfolden, da rådyret dominerer og stresser 

kreaturerne. Det er vigtigt at vi gør vores bedste for at få alle dyrene ind i folden, hvis ikke de kan lokkes, bør 

man forsøge at drive dem. Ejnar laver et par lange hyrdestave, som forhåbentlig kan hjælpe på det.  

Der er pt. 3,75 kreatur til salg.  

Vi trækker i vores netværk og ser på, om vi kan lave en løsning med noget hakket lige som sidste år og nogle 

pistoler.  

 

5. Status på folde og hegn 

Det hele kører, dog er der lidt udfordringer med at holde strøm i hegnet på Fugletårnsfolden ved åen. Mads, 

en græsvagt, har løst udfordringen med le, men Kristian sørger for, at der er lidt obs på slåning, så vi kan 

holde de nu store dyr på plads.  

 

6. Status på bestillinger 

Se ovenfor. Alle opfordres til at få familie og venner til at købe.  

Bestillingslisten sendes ud – folk opfordres til at købe anden rate. 



 

7. Evt. 

 


